
 بــه گزارش اقتصاد  کیــش، مصطفی نادعلی نژاد 
رئیس بیمارستان کیش با بیان این که مرکز ویژه نگهداری 
بیماران کرونایی و عفونی"فیاک"در چند روز گذشــته 
توســط مشــاور رئیس جمهور افتتاح شد؛ بر ضرورت 
انتقال بخش تنفسی بیمارستان کیش به "مجموعه فیاک" 
اشــاره داشت و گفت: بر اساس برنامه ریزی های دقیق، 
جدا ســازی بخش عفونی و تنفســی، موجب آرامش و 
اطمینــان بخشــی افراد دارای بیماری هــای زمینه ای و 
کیشــوندان جهت استفاده از خدمات درمانی بیمارستان 

کیش شده است.
نادعلی نژاد مساحت و میزان حجم سرمایه گذاری 
مرکز ویژه نگهداری بیماران کرونایی و عفونی"فیاک" را 
4 هــزار مترمربع و بیش از 3 میلیارد تومان برای اتمام این 
مجموعه عنوان کرد و اظهار داشــت: این مجموعه در سه 

بخش "بستری، درمانگاه و بخش ویژه " با مساحتی بالغ 
بر هزار متر بنا جهت ارائه خدمات درمانی به بیماران مبتلا 

به ویروس کووید19 اختصاص داده شده است. 
وی در ادامه تصریح کرد: با توجه به این که مرکز ویژه 
در مجموعه فیاک در حال آماده سازی است؛ بخش ایزوله 
فوق تخصصی نیز به صورت مجزا در بیمارستان کیش به 

فعالیت خود ادامه خواهد داد. 
رئیس بیمارســتان کیــش در خصوص تجهیزات 
پزشکی و درمانی مرکز ویژه نگهداری بیماران کرونایی و 
عفونی"فیاک" اظهار داشت: "دستگاه تست پی سی آر" 
خریداری شده و در این مجموعه جا نمایی خواهد شد تا 
بیماران جهت نمونه گیری به مجموعه فیاک مراجعه کنند.

مصطفی نادعلی نژاد در ادامه ســخنان خود خاطر 
نشــان کرد: استقرار "دستگاه پلاسما فرزیس" در بخش 

ایزوله تنفســی موجب سرعت بخشیدن به فرایند درمان 
بیماران مبتلا به کرونا خواهد شد. 

وی افزود: بر اســاس امکانات فراهم شده در مرکز 
ویــژه نگهداری بیماران کرونایی و عفونی"فیاک"، تمام 
خدماتی که در بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی کیش 
به مراجعه کنندگان ارائه می شود در آن مجموعه نیز قابل 

ارائه خواهد بود. 
نادعلی نــژاد بر لزوم اهمیت نقش دســتگاه های 
اجرای و مشــارکت مردم در راســتای فرهنگ سازی بر 
رعایت ضوابط بهداشــتی و اقدامات پیشگیرانه از شیوع 
بیماری کرونا در این منطقه اشاره داشت و گفت: همزمان 
با بازگشــایی مدارس و به دلیل شــرایط آب و هوایی و 
شــیوع بیماری آنفولانزا، می توانیم با موفقیت از مرحله 

نیز عبور کنیم. 
وی گفت: با کمک خیرین "دستگاه سی تی اسکن" 
ســیار نیز در آینده نزدیک در آن مجموعه مستقر خواهد 
شــد و همچنین مسیر "سی تی اسکن" بیمارستان کیش 
توسط یک مســیر ایزوله که هیچ ارتباطی با دیگر بخش 
های بیمارســتان ندارد در نظر گرفته شــده است و بیمار 
توسط آمبولانس از درب ووردی بیمارستان به بخش سی 

تی اسکن هدایت می شود.
رئیس بیمارستان کیش اظهار داشت: افرادی که بر 
اثر ابتلا به ویروس کرونا مراحل درمانی خود را ســپری 
مــی کنند امکانات ایاب و ذهاب این افراد توســط یک 
ســرویس مخصوص برای ارائه خدمات درمانی در نظر 

گرفته شده است. 
گفتنی است در اوج شــیوع بیماری کرونا حداکثر 
بیمار بســتری در بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی 
کیش تعداد 35 نفر بود از این رو در مرکز ویژه نگهداری 
بیماران کرونایــی و عفونی"فیاک" 44 تخت و 5 تخت 

ایزوله پیش بینی شده است.

توسعه و ارتقاء  امکانات کیش برای 
درمان بیماران کرونایی

مصطفی نادعلی نژاد رئیس بیمارستان کیش  عنوان کرد:

2

اقتصاد کیش- در نشســتی وضعیت ایمنی بازارها و ساختمانهای کیش و راهکار های 
کاهش ریسک خطر آتش سوزی با تاکید بر بازارهای پردیس 2 و ونوس ارائه شد . 

به گزارش اقتصاد  کیش، طی نشســتی با حضور مسعود احمدی  مدیر بحران و پدافند 
غیر عامل شــرکت عمران ، آب و خدمات کیش ، ســادات نجفی مدیر عامل  جامعه بازاریانو 
بازاریان کیش ، کشمیری سرپرست اداره بازرسی شرکت عمران  آب و خدمات کیش، دادخواه 
تهرانی کارشناس کشوری پیشگیری از  بحران و کارشناسان برخی بازارها که   درسالن جلسات 
شرکت برگزار شد، راهکارهای ارتقاءسطح ایمنی بازارها  جهت کاهش خطر آتش سوزی در 

این جزیره بررسی شد  .
در این نشســت مســعود احمدی مدیر بحران و پدافند غیر عامل شرکت عمران، آب و 
خدمات کیش، با بیان اینکه این شرکت مسئولیت نظارت بر ایمنی ساختمان ها را دارد گفت: به 
منظور  حفاظت بهتر از ساختمانها در برابرآتش سوزی و خطرات احتمالی باید قوانین  مربوط 
به ساختمانها به روز رسانی شوند تا بتوانیم بااستفاده از این ضوابط و الزامات قانونی برای ایمنی 

بیشتر ساختمان ها استفاده کنیم .
احمدی با تاکید بر اینکه آموزش یکی از ابزارهای مهم جهت ارتقاء سطح  ایمنی ساختمانها 
است گفت: کلیه پرسنل نگهبانی، خدماتی و تاسیسات و سایر افراد مرتبط باید در دوره آموزشی 

آتش نشانی و خدمات ایمنی شرکت کنند و آموزش ببینند .
وی همچنین تاکید کرد:  تمامی مکان ها باید به تجهیزات آتش نشانی و خدمات ایمنی 

به منظور امنیت بیشتر و توانمندی در اطفاء حریق مجهز باشند  .
در ایــن نشســت گزارش کاملــی از بازدید های ایمنی دو بــازار پردیس 2 و ونوس و 
راهکارهای کوتاه مدت ، میان مدت و بلند مدت در خصوص  ارتقاء سطح ایمنی بازارها ارائه 
شد و در ادامه حاضران  نظرات خود را در خصوص نحوه اجرای راهکارها و لزوم همکاری 

سایر ارگان ها ارائه کردند .
درپایان  این نشست  سادات نجفی مدیر عامل   جامعه بازاریان  کیش ضمن لزوم توجه 
همه جانبه به موضوع ایمنی ســاختمانها  در برابر آتش ســوزی و همکاری همه ارگان ها، از 
زحمات شــبانه روزی آتش نشــانان این جزیره به ویژه در عملیات اطفاء حریق پردیس یک  

اقتصــاد کیش- مدیرعامل جامعــه بازاریان و بازرگانان کیش از بازگشــایی مجدد تشکر و قدر دانی کرد .
قسمت های سالم بازار پردیس یک در روز های آینده خبر داد.

رحمان سادات نجفی گفت: قسمت های سالم بازار پردیس یک آماده بهره برداری است 
و پس از تایید نهایی کارشناسان و مسئولان مربوطه برای بهره برداری غرفه داران در چند روز 

آیِنده بازگشایی خواهد شد.
وی گفت: بهره برداران غرفه های قسمت شش ضلعی بازار پردیس یک برای بازگشایی 

براساس اصرار خودشان می بایست تعهد نامه ای را امضا کنند.
سادات نجفی گفت: براساس این تعهد نامه چنانچه از سقف مشکلی برای بهره برداران 

به وجود آمد با مسئولیت خودشان خواهد بود.
وی گفت: سقف قسمت شش ضلعی بازار پردیس یک به دلیل آتش سوزی دچار آسیب 

هایی شده است که باید با قسمت های آسیب دیده ترمیم و نوسازی شود.
سادات نجفی با اشاره به اینکه شرایط برای استقرار غرفه داران در بازارهای دیگر فراهم 
است، گفت: بازاریان این محدوده براساس اصرار خودشان و اخذ تعهد این کار انجام می شود.

   اقتصــاد کیش- مجموعه فیاک"بخش عفونی و تنفســی" کیش بــا 44 تخت و 5 تخت ایزوله همراه با تجهیزات 
پزشکی جهت ارائه خدمات درمانی به بیماران مبتلا به ویروس کرونا آماده سازی می شود. 
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در شرکت عمران ، آب و خدمات کیش برگزار شد؛ 

بررسی  راهکارهای لزوم افزایش 
ایمنی بازارها و ساختمانهای کیش 

در برابر آتش سوزی 

مدیرعامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش خبر داد ؛

بازگشایی مجدد بازار پردیس یک 
در روز های آینده

اقتصــاد کیش- امام جمعه جزیره کیش در دیدار با فرمانده انتظامی کیش خدمت بی 
منت نیروهای پلیس به مردم در ایام محرم را سندی دیگر بر مردمی بودن این نیروها دانست. 
حجت الاســلام حسن زاده ضمن تسلیت ایام ســوگواری ایام محرم گفت: ارادت و 

خدمت بی منت به عاشقان ائمه اطهار لذت بخش ترین خدمت است.
وی افزود: در برگزاری مراســم ها نیروی انتظامی خوش درخشــید و نیروهای این 
نهاد حسینی خدمات بسیار ارزشمندی را در عرصه تأمین نظم و امنیت ارائه داشتندکه قابل 

تقدیر است.
حجت الاسلام حسن زاده تصریح کرد: بخش اعظیمی از تحقق آرمان های حسینی در 
مراســم ها با مشارکت خوب نیروی انتظامی محقق شد به نحوی که زمان و نحوه برگزاری 

منظم مراسم ها مرهون تلاش های کارکنان پلیس با همراهی مردم بود.
امام جمعه کیش تأکید کرد: خدمت بی منت پلیس به مردم نشان از مردمی بودن نیروهای 
در تراز جامعه اســلامی پلیس دارد که در شــرایط آب و هوایی خاص هم از خدمت الهی به 

عزاداران حسینی دریغ نکردند.
وی خاطر نشان کرد: وجود مدیران لایق و ولایی در نیروی انتظامی سندی برای رسیدن 

نیروها به شاخصه پلیس تراز جامعه اسلامی است که امروز شاهد آن هستیم.
وی گفت: خدمت به مردم با همراهی نیروی های خدمتگذار پلیس یک افتخار است و 
از تک تک نیروهای خدوم و ولایت مدارپلیس که در عرصه تأمین نظم و امنیت مراسم های 

دهه اول محرم با رعایت دستورالعمل های بهداشتی ما را یاری رساندند تشکر می نمایم.
فرمانده انتظامی ویژه کیش در این دیدار گفت: خدمت به ملت امام حسینی یک پلیس 
امام حسینی می خواهد و خداوند را شاکریم در مراسم های عزاداری حسینی درکنار مردم 

شریف، خدمتگذار آنان بودیم.
سرهنگ علی اصغر جمالی افزود: عشق و علاقه به امام حسین)ع( لذت حضور را برای 
نیرو های پلیس در خدمت به مردم عزادار دو چندان می کرد و خداوند را شــاکریم به نحو 

شایسته ای در برگزاری مراسم ها دخیل بودیم.
وی تأکید کرد: خادم امام حســین)ع( بودن یک افتخار اســت و خدمت به عاشــقان 
حسینی در نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران و زعامت رهبری فرزانه و حکیم و دلسوز 

جای بسی شکر دارد.
جمالی گفت: حضور عزاداران و رعایت دســتورالعمل های بهداشتی و توجه جدی 
به فرامین مقام معظم رهبری در حین برگزاری مراسم های مذهبی از سوی مردم عزیز قابل 

تقدیر است.
این مقام انتظامی تصریح کرد: رضایت مندی مردم عزیز قطعاً رضایت خداوند را در بر 
خواهد داشت امید آن داریم به عنوان سربازان امنیت خدمتگذار خوبی برای مردم عزیز باشیم.

فرمانــده انتظامی ویــژه و پایگاه دریابانی کیش در این دیدار ضمن آرزوی توفیق روز 
افــزون برای همه عزیزان از تمام روحانیون، افســران جبهه جنگ نرم بویژه فعالان در نهاد 
امامت جمعه و مسئولان دستگاه های فرهنگی، هئیت های مذهبی و مردم شریف همراهان 

همیشگی پلیس مراتب تشکر خود را اعلام کرد.
در پایان این دیدار که ســخنگوی نهاد امامت جمعه، رئیس عقیدتی سیاســی، رئیس 
حفاظت اطلاعات و معاون اجتماعی پلیس کیش حضور داشتند، امام جمعه با اعطا لوح تقدیر 
از زحمات فرمانده انتظامی و همکارانش در برقراری نظم و امنیت دهه اول محرم تقدیر کرد.

تقدیر امام جمعه 
از نیروی انتظامی جزیره کیش

اقتصاد کیش- همزمان با آغاز سال تحصیلی جدید) 14۰۰-99( زنگ بازگشایی مدارس 
هرمزگان با رعایت پروتکل های بهداشــتی به صورت نمادین در دبیرستان پسرانه باقرالعلوم 

بندرعباس نواخته شد. 
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان در این مراســم با اشــاره به تبریک فرا رسیدن بهار 
تعلیم وتربیت به همه دانش آموزان، فرهنگیان و اولیا گفت: تمامی ســه هزار و 4۰۰ مدرســه 
استان، امروز شنبه 15 شهریور با آغاز سال تحصیلی جدید باز است و دانش آموزان در مدرسه 

حضور پیدا می کنند.
 موســی دادی زاده افزود: قاعده اصلی، بازگشــایی  همه مدرسه ها و حضور همه دانش 
آموزان در ســر کلاس های درس است و سخت ترین پروتکل های بهداشتی و فاصله گذاری 

زیرنظر ماموران شبکه بهداشت در مدارس اعمال خواهدشد.
وی با اشاره به اینکه امسال بیش از 3۸۰ هزار دانش آموز در هرمزگان مشغول به تحصیل 
می شوند،  بیان داشت: در صورت ازدحام دانش آموزان در مدارس به 2 گروه تقسیم خواهند شد، 
گروه نخست در روزهای شنبه و دوشنبه و گروه دوم یکشنبه و سه شنبه به مدرسه خواهند رفت. 
مدیــرکل آموزش وپرورش هرمزگان اضافه کرد: همچنین در روزهای چهارشــنبه و 
پنجشــنبه نیز آموزش مجازی از طریق ســامانه شاد برای دانش آموزان ابتدایی و متوسطه اول 

برگزار خواهدشد.
دادی زاده افزود: شورای مدرسه که متشکل از مدیر، معاونان، نماینده دبیران ونماینده اولیاء 
و مربیان مدرسه است، تصمیم گیری پیرامون چگونگی و نحوه برگزاری کلاس ها، حضوری 
یا غیرحضوری شدن برخی کتاب ها و دیگر تصمیم ها پیرامون روند فعالیت های آموزشی و 

پرورشی در مدرسه را برعهده خواهند داشت.
وی تصریح کرد: وزارت بهداشت بر استفاده از ماسک، رعایت فاصله و تهویه مناسب 
در مدارس بسیار تاکید داشت و همچنین از آنجایی که حضور بیش از 35 دقیقه در یک محل 
خطر ابتلا را بالا می برد، کلاس ها به گونه ای برنامه ریزی می شود که مدت زمان دانش آموز در 

کلاس بیشتر از این زمان طول نکشد.
وی  ابرازداشــت: در این بهار تربیت فعالیت های مدارس آموزش وپرورش هرمزگان با 
سمت وسوی تحقق شعار سال که مبتنی بر جهش تولید است به پیش خواهد رفت و  تلاش 
برای گسترش و توسعه عدالت آموزشی، پوشش تحصیلی حداکثری و ارتقای کیفیت تحصیلی 
با تکیه بر توان و ایثار معلمان، مربیان و هنرآموزان بعنوان افســران ســپاه پیشرفت با استفاده از 

تکنولوژی های نوین و با کمک خیران مدرسه ساز و مدرسه یار صورت خواهد گرفت. 
در این مراسم فریدون همتی استاندار هرمزگان. حجت الاسلام عبادی زاده نماینده ولی 
فقیه در استان هرمزگان ، رییس دانشگاه علوم پزشکی و مدیرکل و مسوولان آموزش وپرورش 

استان برگزار شد.
 دانش آموزان با استقبال مسوولان استانی در کلاس های درس حاضر شدند و سال تحصیلی 

جدید را به طور رسمی آغاز کردند.
 در حاشیه این مراسم پیام وزیر آموزش وپرورش قرائت شد .

همزمان با آغاز سال تحصیلی)99-1400(؛

زنگ بازگشایی مدارس در 
هرمزگان نواخته شد

هدف ما  توانمندسازی زنان جزیره است
اقتصاد کیش- هفته گذشته پارلمان 
زنان کیش با حضــور مرتضی بانک دبیر 
شورای عالی مناطق آزاد تجاری در کیش  

افتتاح شد 
بــه گــزارش اقتصاد کیــش عالمه 
خســروی رئیس اداره امور زنان سازمان 
منطقــه آزاد  کیــش در گفت وگو با ایرنا، 
برقراری عدالت جنسیتی و توانمندسازی 
زنان را دو اولویت اصلی این اداره در حوزه 
زنــان جزیره کیش ذکر کرد. این گفتگو را 

بخوانید
به عنوان سئوال اول، چند سال 
هســت که در حوزه زنان کیش به 

فعالیت مشغولید؟
من 1۷ سال هست که در کیش ساکنم 
و حدود 11 ســال در معاونت فرهنگی و 
اجتماعی ســازمان منطقــه آزاد به عنوان 
کارشناس مسئول ادارات و نهادها در حوزه 
مدیریت امور اجتماعی مشغول به کار بودم 
کــه در آن دوره نیز امور اجتماعی را دنبال 
می کردم.  قبل از ورودم به جزیره در حوزه 
سمن های زنان و جوانان فعالیت می کردم و 
همکاری زیادی را با امور بانوان استانداری 

گلستان نیز داشته ام.
در خصــوص اداره امور زنان 

کیش کمی بیشتر توضیح دهید.
رسیدگی به امور زنان براساس قوانین 
موجود در منشور حقوق و مسئوولیت های 
زنان اجرا می شــود.این منشــور توسط 
شــورای عالی انقلاب فرهنگی تصویب 
و در ســال ۸3 ابلاغ گردیــده و برعدالت 
جنســیتی  که باید در حوزه های مختلف 
برای ایجاد تعادل بین جامعه مردانه و زنانه 
حاکم باشد تاکید دارد. این منشور به اصول 
مهم حوزه زنان از جمله حقوق و تکالیف 
آنــان درجایگاه زن و مادر مــی پردازد و 
برنامه ما نیز متناســب با این منشورپیش 
خواهد رفت .به طور کل شــرح وظایف 
ما برنامه ریزی و تدوین راه حل های لازم و 
نظارت بر عملکرد نهادهای مرتبط با امور 
زنان است تا بتوانیم برای اوقات فراغت آنها 
برنامه ریزی کنیــم و من به عنوان یک زن 
بسیار علاقه مند هستم در حوزه زنان کیش 
اتفاقات خوبی را شــاهد باشم؛ شرط اول 
تحقق این امر شناخت درست مشکلات 

و نیازهای زنان جزیره است.
من در آغاز کار خود با وجود کمبود 
های بسیار زمانی را به جمع آوری داده های 
آمــاری در حوزه زنان کیش مبنی برتعداد 
زنان شــاغل و زنان سرپرســت خانوار و 
زنان مشــغول درحــوزه اقتصادی کیش 
اختصــاص دادم. بخــش اعظــم این کار 
پیشرفت خوبی داشــته و توانستیم بانک 
اطلاعاتی جامعی را شکل دهیم. در هیمن 
راســتا توانستیم با همکاری معاونت امور 
زنان و خانواده ریاســت جمهوری طرح 
سند ارتقا وضعیت زنان منطقه را کلید بزنیم 
که هم اکنون فراخوان آن در راستای انتخاب 
گروه پژوهشی توسط موسسه علوم و فنون 
و جهاد دانشگاهی تهران منتشر و پروپوزال 
آن نیزارایه شــده و آماده برای مرحله اجرا 

است.
به ســند ارتقا وضعیت زنان 
اشــاره کردید؛  این سند چه هدفی را 

دنبال می کند؟

 ســند ارتقا وضعیت زنان مســایل 
کلیدی زنان را شناســایی کــرده تا بتواند 
راهکار ارایه دهد و ما بر اساس آنها اقدامات 
خود را پیش ببریم. تمام مراحل تنظیم سند 
فازبندی شــده است که هر فاز بعد از تهیه 
برای تیم نظارت ارسال می شود و آنها نظر 
خــود را ارایه می کننــد و نکات اجرایی و 
مهم تنظیم این ســند، اجرای میدانی گروه 

پژوهشی درجزیره کیش است.
در مجمــوع هدف ما در این ســند 
شناســایی وضع موجود زنــان و خانواده 
در کیش بر مبنای اطلاعات پایه و مقایســه 
داده ها با میانگین کشوری است. البته باید 
تاکید کنم بنا برشــواهد امر و بررسی های 
میدانــی که انجــام داده ام، خوشــبختانه 
وضعیت زنان کیش از میانگین کشــوری 

پایین تر نیست.
تصور می کنید تنظیم این سند 
چه تاثیری بر وضعیت زنان کیش 

خواهد داشت و کی نهایی می شود؟
من فکر می کنم تنظیم این سند یک 
ضــرورت بود و علاوه بر این که مســایل 
کلیدی حوزه زنان را مشــخص می کند و 
راهکارهــای لازم را ارایه می دهد، عاملی 
اســت در جهت تحقق عدالت جنسیتی 
بــرای زنــان و بهبود شــاخص های این 
عدالت جنسیتی در جزیره و ترسیم مسیر 
راه برای رسیدن به این شاخص ها در زمینه 
های مختلف بهداشت وآموزش، وضعیت 
اقتصادی و رفاه زنان. همچنین این ســند 
تعیین کننده اقدامــات لازم در حوزه زنان 
دردســتگاه های دولتی اســت. زمان بهره 
برداری از این ســند تا پایاین فروردین یا 
اوایل اردیبهشت سال آینده خواهد بود که 

بعد از آن وارد فاز اجرایی خواهیم شد.
بر روی کدام یک از موضوعات 
حوزه زنان جزیره تمرکز بیشتری 

دارید؟
مهمتریــن اقدامی که مــا باید بر آن 
تمرکزداشته باشیم، ایجاد زمینه لازم برای 
توانمند کردن زنان اســت. گروه هدف ما 
زنان سرپرست خانوار هستند که در زمینه 
اجتماعی و اقتصادی بتوانیم آنها را توانمند 
ســازیم و در زمینه ارتقای دانش برای کل 
بانوان جزیره قــدم های موثری برداریم و 
برای آگاهی بیشــتر در مســایل تربیتی و 
خانوادگــی تلاش کنیم؛ چرا که زن عنصر 

محوری خانواده است و به عبارتی از دامن 
زن است که مرد به معراج می رسد. بنابراین 
از وظایف اصلی مــا مهارت اموزی برای 
زنان اســت و به نظر من اولین مهارت، در 
زمینه برقراری ارتبــاط با اعضای خانواده 
از جمله همســر و فرزندان اســت. زیرا با 
داشتن یک خانواده خوب، جامعه خوبی هم 
خواهیم داشت.  زن به عنوان محور اصلی 
خانواده، در مدیریت و ایجاد یک خانواده 
سالم بسیارتاثیرگذاراست. تربیت فرزندان 
که اصلی ترین وظیفه یک مادر است؛ اگر او 
بتواند فرزندان خوبی تربیت کند، خدمت 
بزرگی به فرزندان خود کرده اســت  و این 
تربیت مادر و نوع برقراری ارتباط و انتقال 
دانسته هایش به فرزندان و نوع آموزشی که 
بــه آنها می دهد باعث کمک به فرزند و به 
همان نسبت کمک به موفقیت جامعه می 
شود.به همین دلیل است که درجه توسعه 
یافتگی یک جامعه بستگی به میزان حضور 

و نقش زنان دارد.
هــدف اول ما توانمند ســازی زنان 
با شــیوه هایی چون برگــزاری کلاس ها 
و دوره های کوتــاه مدت و همایش های 
یک روزه و تولید محتوا است . ما در شبکه 
های اجتماعی  مخاطبــان زیادی داریم و 
فعالیت های ما نیز در پرتال منطقه آزاد کیش 
منتشر می شود. ما سعی می کنیم برای زنان با 
حضور اساتید مطرح کشوری آموزش هایی 
ماننــد 11 مهارت اصلی زندگی را در نظر 
بگیریم. آموزش مهارت ها با حضور اساتید 
برتر کشوری مانند خانم دکتر شکوه نوابی 
نــژاد به عنوان مادر مشــاوره ایران و خانم 
دکتر فردوسی که در قالب همایش عمومی 
برگزار شــد و حتی بعد از آن افراد مشاوره 
خصوصی با اســاتید در خود سازمان امور 
زنان داشتند. حتی اگر نیاز به جلسات بعدی 

باشد تلفنی می توانند مشاوره بگیرند.
ازاقدامــات دیگر ما تاکید برحضور 
کارآفرینان برتر زن کشــور است که دکتر 
فاطمــه مقیمی که بازرگان نمونه کشــور 
هستند، در بهمن 9۸ درجزیره حاضر شدند 
و اســتقبال خوبی از حضور ایشان شد که 
برای زنان جزیره بسیار انگیزه بخش بود. در 
حال حاضراین کلاس ها در دوران کرونا به 
صورت آنلاین و با حضورکارآفرینان برتر 

کشور برگزار می شود.
همچنین حضور خانم دکتر کیانی نژاد 

به عنوان صادر کننده برتر و رییس انجمن 
زنان بازرگان خراســان رضــوی و دکتر 
کوهستانی مدیر انجمن زنان کار آفرین نیز 
ارتباط برقرار کردیم تا به طور مداوم در مهر 
ماه ســه کار آفرین برتر کشور خانم را به ما 

معرفی کنند تا با آنها وبینار داشته باشیم .
اقدام دیگر ما ایجاد دو مرکز توانمند 
ســازی زنان در مناطق کم برخوردار یکی 
در شهرک ســحر و دیگری منطقه سفین 
که با حمایت دکتر مظفری و دکتر پورعلی 
ســاختمانی را به این امر اختصاص دادیم 
تــا در آن بــرای زنان سرپرســت خانوار 

اشتغال زایی کنیم.
اولین طرح در این راســتا، آموزش 
مهارت پرورش قارچ وساخت کیسه های 
خرید پاکتی اســت تا علاوه بر سرگرمی 
باعث کســب درآمد برای افراد شود. این 
طــرح در نهایت تا یک مــاه دیگر به بهره 
برداری خواهد رســید. شهرک سفین نیز 
به کارگاه خیاطی و تولید چرم اختصاص 
یافته اســت. ضمن این که به درخواست 
ما، رشــته طراحی لباس به دانشگاه علمی 
کاربردی اضافه شده است و قرار براین شد 
تا از امکانات ما در مرکز توانمند سازی برای 
انجام کارهای عملی و کارگاهی این رشته 

استفاده کنند.
همچنیــن مــا بازاریابــی فروش 
محصولات در خانه هــا را نیز راه اندازی  
و آموزش اصــول این کار را آغاز کرده ایم 
. یکی دیگر از اقدامات انجام شــده،  بحث 
صدور مجوز کســب و کار خانگی صنایع 
دستی است که خوشــبختانه با همراهی 
مدیرعامل ســازمان به جریان افتاده است. 
ما از این طریق می توانیم در کشــور های 
حاشــیه خلیج فارس بازار فروش خوبی 
را بــرای فعالان این حــوزه فراهم کنیم. 
بنابراین زنان توانمندی که شرایط دریافت 
کارت بازرگانــی منطقه را دارند می توانند 
برای این کار مجوز دریافت کنند. در حال 
حاضر کشورهای امارات و عمان استقبال 
زیادی از صنایع دستی ما داشته اند. علاوه 
بر این با  تولیدی زنان سرپرســت خانوار 
در تهران ارتباط گرفتیم تا بتوانیم این بازار 
یابی را برای آنان نیز انجام دهیم.همچنین 
قرار شده است ساختمانی برای فروش این 
محصولات در منطقه پر تردد جزیره در نظر 

گرفته شود.

رییس اداره امور زنان کیش در گفتگو با ایرنا : 

اقتصاد کیش -  در جلســه رســمی این شــورا که با حضور اعضا در شامگاه شنبه 15 
شهریورماه 1399 برگزار شد ، آقایان محمد طاهری و ایرج شرف زاده با اکثریت آرا به ترتیب 

به عنوان رییس و نایب رییس شورای شهر کیش انتخاب شدند . 
به گزارش اقتصاد کیش  ، بنابر همین گزارش خانم بدریه بحرینی نیز به اتفاق آرا به عنوان 
ســخنگو و دبیر شــورای شهر کیش انتخاب شد . این انتخابات برای چهارمین سال فعالیت 

پنجمین دوره شورای شهر کیش برگزار شد . 
ششمین دوره انتخابات شورای شهر همزمان با انتخابات ریاست جمهوری در سراسر 

کشور در 2۸ خرداد ماه سال 14۰۰ برگزار می شود . 
محمد طاهری ، ایرج شرف زاده  ،بدریه بحرینی ، عبدالنبی شرفی و محمد جاسم پور 

اعضای پنجمین دوره شورای شهر کیش هستند.

در چهارمین سال پنجمین دوره شورای شهر کیش؛ 

محمد طاهری رئیس شورای 
شهر کیش شد  


